
§ 49 
Föredragandens aktualitetsöversikt 
 
Beslutsförslag   

Välfärdsområdesstyrelsen beslutar anteckna aktualiteterna för kännedom. 
 
 
Behandling  

Under behandlingen presenterades följande ärenden: 
 
– Aktuella ärenden i välfärdsområdet 
– Öppettider för verksamhetsställen per serviceområde under sommaren 
2024 
– Marknadsdomstolens beslut: Förfarande för upphandling av stödtjänster 
för personaladministration i Vanda och Kervo välfärdsområde (Sarastia) 
– Lägesrapport om beredningen av servicenätet i HUS-sammanslutningen 
(HUS-sammanslutningens verkställande direktör Matti Bergendahl) 
 
Ledamot Piirtola anlände till sammanträdet innan behandlingen av detta 
ärende inleddes kl. 13.06. 
 
Första vice ordförande Guzenina var frånvarande från sammanträdet 
under behandlingen av detta ärende kl. 13.10–13.29. 
 
Ordförande Laiho avlägsnade sig från sammanträdet under behandlingen 
av detta ärende kl. 13.33. Första vice ordförande Guzenina fungerade som 
sammanträdets ordförande ända till slutet av sammanträdet. 
 
HUS-sammanslutningens verkställande direktör Matti Bergendahl var 
närvarande vid sammanträdet under behandlingen av detta ärende kl. 
13.38–14.52. 
 
Juridiska direktören Yli-Koski avlägsnade sig från sammanträdet under 
behandlingen av detta ärende kl. 13.38. 
 
Ledamot Vehmanen var frånvarande från sammanträdet under 
behandlingen av detta ärende kl. 13.42–13.45. Ledamot Sahiluoma valdes 
till protokolljusterare i stället för ledamot Vehmanen för den tid detta 
ärende behandlades. 
 
Ledamot Pajuoja avlägsnade sig från sammanträdet under behandlingen 
av detta ärende kl. 14.21. 
 
Ledamot Wickström avlägsnade sig från sammanträdet under 
behandlingen av detta ärende kl. 14.28. 
 
Ledamot Uusitalo avlägsnade sig från sammanträdet under behandlingen 
av detta ärende kl. 14.52. 
 
 
 

Beslut 
Välfärdsområdesstyrelsen godkände beslutsförslaget enhälligt. 
 

 
 
Redogörelse  



Vid sammanträdet ges översikter över aktuella ärenden som gäller 
välfärdsområdet bland annat enligt följande: 
 
1. Välfärdsområdesdirektörens aktuella ärenden 
 

 


